
 

 

Interpellation 

Etappmålet för integrering av stadsgrönska och ekosystemtjänster är 

ett viktigt steg mot en hållbarare stadsutveckling .Enligt målet ska 

kommunerna senast år 2025 ta tillvara och integrera stadsgrönska 

och ekosystemtjänster i urbana  miljöer  vid planering ,byggande och 

förvaltning i städer och tätorter 

På KF i april månad  beslutade KF att inte anta vår motion om att 

anställa en kommunekolog . 

Miljöpartiets fråga blir med anledning av detta mål som nämnts ovan 

. 

- Hur förbereder sig Ulricehamn kommun då kommunerna senast 

år 2025 ska  ta tillvara och integrera stadsgrönska i urbana 

miljöer vid planering , byggande och förvaltning ? 

- Är det då bara att använda dyra konsulter ?  Detta att använda 

konsult  som det bästa var ju svaret på vår motion från 

förvaltning och majoriteten i Kommunfullmäktige 

 

Ulricehamn den 15 maj 2024 

Kerstin Berggren , MP 


